
POTÁPĚNÍ SE ŽRALOKY, 
MARATON A NOVÉ 
TRENDY V ESTETICKÉ 
MEDICÍNĚ
Celé čtvrtstoletí je vyhledávaným profe-
sionálem v  oboru MUDr. Pavel Krejzlík. 
Jeho jméno zná nejspíš každý, kdo řešil 
otázku estetických úprav obličeje nebo 
vylepšení chrupu. Absolvent Lékařské 
fakulty Masarykovy univerzity (1992), dr-
žitel  licence udělené Českou stomatolo-
gickou komorou pro obličejovou, čelistní 
a ústní chirurgii a  praktické zubní lékař-
ství už před lety překročil hranice svého 
regionu. Z původně malého soukromého 
pracoviště v Nemocnici Kyjov rozšířil své 
působení i do dalších měst.

Kde všude najdeme Vaše pracoviště?
„Dnes naše zařízení představuje moderně 
vybavené ordinace v Brně, Kyjově, Hodoní-
ně a dermatologickou ambulanci na Hatích.“
 
Máte za sebou profesně úspěšné čtvrt-
století. Jak se rozšířil Váš tým a rozsah 
poskytovaných služeb v oblasti estetické 
medicíny a stomatologie?
„Začínali jsme v  malém centru a postupně 
došlo k tomu, že jsme cítili potřebu se roz-
víjet. Přišla nabídka MUDr. Jiřího Dunděry 
na koupi bývalé Dětské polikliniky v Kyjově, 
kterou jsme v průběhu let zrekonstruovali do 
současné podoby. Provádíme zde celé spek-
trum zákroků se zaměřením na zubní im-
plantáty, zákroky obličejové chirurgie a der-
matologie od odstraňování znamének, přes 
korekci vrásek až po odstranění pocení.“

A jaké konkrétní zákroky provádíte tedy 
Vy osobně ?
„Mojí specializací zůstává  aplikace zubních 
implantátů. Od stomatologie je už potom jen 
krok k  lékařsko-estetickým ošetřením. Zmí-
nil bych plazmaterapii, aplikaci výplňových 
materiálů sloužící ke korekci a odstraňo-
vání vrásek, modelaci rtů, nebo současnou 
naši novinku což je omlazení pleti metodou 
Profhilo. Mezi nové trendy se řadí například 
i metoda Nucleofill eyes. Pomáhá právě při 
péči o oční okolí tak, že redukuje oční vrásky 
a obnovuje kožní a podkožní tkáň.“

Zmínil jste, že nyní dokončujete nová 
pracoviště  v Brně. V průběhu léta Vaše 
zařízení otevře šest moderně vybavených 
ambulancí. Ženy se tedy mají na co těšit!
„Obor už dávno není jen doménou žen, 
pomoc vyhledávají i muži – od klasických 

lékařských zákroků, jako jsou zubní im-
plantáty, přes zákroky v oblasti kosmeto-
logie, až po čistě dermatologická ošetře-
ní, jako je diagnostika nebo odstraňování 
znamének či vybrané zákroky ORL, napří-
klad odstraňování chrápání.“ 

Veřejnosti jste znám z  lokální politiky, 
v  posledních letech jste nevynechal ani 
televizní obrazovky a nejrůznější pořady 
jako Dobré ráno na ČT, Snídani s Novou 
nebo Inkognito na TV Prima. Stal se z Vás 
oblíbený lékař celebrit?
„Na naše pracoviště si za námi našli cestu 
i někteří známí herci nebo zpěváci. Vzpo-
mněl bych zpěvačky Leonu Machálkovou, 
Olgu Lounovou, Heidy Janků, zpěváka Vaš-
ka Noida Bártu, moderátorky Zuzanu Belo-
horcovou a Zuzanu Bubílkovou, moderáto-
ra Bořka Slezáčka , herce Vladimíra Kratinu, 
fotbalistu Horsta Siegla a mnoho dalších.“

Je vidět, že Vaše profese se stala i Vaším 
koníčkem. Na sociálních sítích ale nejste 
jen lékařem.
„Ve svém volném čase se pravidelně sna-
žím věnovat sportovním aktivitám, mám za 
sebou dva maratony. Kondici si udržuji i při 
půlmaratonech, na které s kamarády občas 
vyrazíme do zahraničí. V posledních letech 
jsem k tomu přidal ještě kolo. Založili jsme 
amatérský Cyclo team Kyjov, se kterým pra-
videlně vyrážíme na vyjížďky do okolí a na 
amatérské závody. S rodinou pak velmi rádi 
cestujeme. Mojí největší vášní se díky tomu 
staly výlety pod mořskou hladinu a potápě-
ní /hlavně/ se žraloky.“
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